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Informatienota voor de Gemeenteraad 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen Kernachtig Druten over bijzet 
afval bij ondergrondse containerlocaties 
 
Collegedatum:  22-04-2025 
 
Kernboodschap 
Het college ziet dat de problemen rondom afvaldumpingen niet kleiner is geworden. 
Communicatie en voorlichting is niet voldoende gebleken en om het probleem te 
beheersen is meer handhaving nodig en gewenst. Maar de capaciteit om meer te 
handhaven is er momenteel niet. Daarom wordt uitgewerkt, samen met gemeente 
Wijchen, wat nodig is om te komen tot meer en effectievere handhaving.  
 
Eerdere besluiten 
 

Datum  Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 
mogelijk het zaaknummer/documentnummer) 

  
 
 
Antwoord van het college 
In de navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen 
 

1. Staat de problematiek (nog steeds) op het netvlies en de agenda van het 
College? 
Ja, het hardnekkige probleem van bijzet/afvaldumpingen en de monitoring 
hiervan, staan en blijven staan, op de agenda van het college.  
 

2. Welke rol speelt het systeem (inzameling van restafval d.m.v. 
ondergrondse containerlocaties) en het technisch functioneren hiervan in 
het veroorzaken van het probleem? 
Deze rol heeft een kleine en zeer beperkte invloed. Uiteraard is het mogelijk dat 
een container een storing heeft, of onderdelen kapotgaan. Maar de technische 
staat van onze containers is goed en kennen geen structurele problemen. 
Daarnaast zou een technische storing geen reden moeten zijn om zakken bij te 
plaatsen. Als er problemen zijn met een container dient men dit aan Dar te 
melden, uit te wijken naar een andere container of de zakken op een later 
moment aan te bieden.  
In de praktijk zien we wel met enige regelmaat dat containers niet goed 
functioneren omdat te grote/te volle zakken worden aangeboden. Hierdoor 
kunnen deze in de hals van de container vast komen te zitten waardoor de 
container niet meer functioneert. Eventuele problemen zijn niet het gevolg van de 
technische staat van de container, maar met het aanbiedgedrag van onze 
inwoners.  
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3. Hoe beoordeelt het College de effectiviteit van haar eerdere maatregelen 
(waaronder afvalcoaches en de proef met container-tuintjes) om dit 
probleem te bestrijden? 
Eerdere maatregelen zoals de containertuintjes, afvalcoaches en brieven aan 
huishoudens hebben niet het gewenste effect gehad en onvoldoende bijgedragen 
aan de gewenste uitkomst. Deze maatregelen richting zich vooral op 
voorlichting/communicatie en positieve beïnvloeding maar dit blijkt niet 
voldoende. Om dit probleem structureler aan te pakken zal handhaving een 
grotere rol moeten spelen.  

 
4. Deelt het College onze mening dat het tijd wordt voor andere en stevige 

maatregelen? 
De huidige maatregelen hebben onvoldoende effect gehad, en het is 
onwaarschijnlijk dat inzet op vergelijkbare schaal wel het gewenste effect gaat 
hebben. Om dit probleem op lange termijn beheersbaar te maken zal er ook meer 
handhavend opgetreden moeten worden in samenspel met communicatie. Dit 
vraagt niet alleen om capaciteit van handhavers zelf, maar om verdere uitwerking 
en afstemming van de interne organisatie.   
 

5. Wat gaat het college doen om dit probleem te verhelpen? 
Momenteel beschikken we niet over de handhavingscapaciteit om dit probleem op 
een grotere schaal aan te pakken. Vergelijkbare problematiek, in zowel het aantal 
dumpingen als een gebrek aan capaciteit, speelt ook in Wijchen. In opdracht van 
de raad van Wijchen wordt nu een plan van aanpak voor verscherpte en 
versterkte aanpak van handhaving op afvalovertredingen uitgewerkt. Dit plan 
brengt in kaart wat nodig en wenselijk is om te komen tot effectievere aanpak van 
het probleem. Opdracht is om dit plan van aanpak met de begroting 2025 gereed 
is.  
Als gemeente Druten willen wij aansluiten bij dit plan om zo ook voor Druten in 
kaart te brengen wat nodig is om een effectievere aanpak, voor de lange termijn, 
mogelijk te maken.  

 
6. Welke prioriteit geeft het College aan deze problematiek? 

Deze problematiek heeft onze aandacht, want we zien ook dat het probleem niet 
kleiner wordt. Maar wij beseffen ons ook dat dit probleem niet snel en eenvoudig 
op te lossen is en vraagt om een structurele (lange) termijn aanpak. Door te 
komen met een uitgewerkt plan van aanpak rondom afvalhandhaving brengen wij 
in kaart wat nodig is om dit probleem beter op te lossen om dit probleem effectief 
voor de langere termijn aan te pakken.   




